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Andre saker/spørsmål 

Plan- og kommunalteknisk utval - 041/22

PL - behandling:
Marit Adelsten Jensen, MDG, hadde slikt spørsmål: Kva er situasjonen med veterinærtenesta i 
kommunen? Har kommunen fått tak i fleire veterinærer?

Leiar for teknisk forvaltning ga slikt svar: Det er diverre ikkje noko nytt i saka. Situasjonen er kritisk: 
det er stor mangel på veterinærer og vi får ikkje tak i nokon nye - situasjonen er ikkje spesiell for 
Osterøy, men gjeldt kommunar i heile Noreg.

Alf Terje Mortensen, FRP, oppmoda administrasjonen på vegne av eit samla utval til å løfte ein sak til 
formannskap og heradsstyret for disponering av midlar, og om mogleg gje administrasjonen fullmakt 
til å starta prosess med interkommunalt samarbeid som kan vere løysinga for næringa. 

-------------------------------------------------------------------------

Øyvind Litland, AP, hadde eit spørsmål om massedeponi i samband med K5 og om kva som er status 
her?

Kommunalsjef for samfunnsutvikling ga slikt svar: Noverande "Masseplan" er ikkje politisk handsama 
då dette er ein fagplan. I KPA'en står det at massehandtering skal vere eit tema, så det vil her vere 
naturleg å ta dette med.

-------------------------------------------------------------------------

Øyvind Litland, AP, hadde eit spørsmål om kommunen har ein vedlikehaldsplan for bygg.

Kommunalsjef for samfunnsutvikling ga slikt svar: Ja, men behovet er for stort i høve til ressursane. 
Det må diverre difor gjerast harde prioriteringar på kva ein kan gjere og ikkje.

--------------------------------------------------------------------------

Kommunalsjef for samfunnsutvikling hadde ein opplysning til sak om reguleringsplan for Haus: Sjølv 
om det har vore lova i tidlegare møte, har det diverre ikkje vore mogleg å få denne saka klar til møta 
no i mars og april, men eg garanterer at saka kjem opp i mai møte.

--------------------------------------------------------------------------



Alf Terje Mortensen, FRP, hadde eit spørsmål om ein beitekonflikt, og informerte om at det her kan 
vere nødvendig med vurdering om lukking av møte grunna omsyn til personvern.

Utvalsleiar gjorde slikt framlegg: Møtet vert lukka jf. kommunelova §11-5 tredje ledd bokstav a 
(omsyn til personvern).

AVRØYSTING: 
Utvalsleiaren sitt framlegg vert samrøystes vedteke. Møtet vert lukka jf. kommunelova §11-5 tredje 
ledd bokstav a (omsyn til personvern).
---------------------------------------------------------------------------
Saka vert drøfta for lukka dører
----------------------------------------------------------------------------
Møtet vert opna igjen.
----------------------------------------------------------------------------

Marit Adelsten Jensen, MDG, hadde ein sak som ikkje kunne nemnast ytterlegare utan å nemne 
nokon sine personlege høve.

Utvalsleiar gjorde slikt framlegg: Møtet vert lukka jf. kommunelova §11-5 tredje ledd bokstav a 
(omsyn til personvern).

AVRØYSTING: 
Utvalsleiaren sitt framlegg vert samrøystes vedteke. Møtet vert lukka jf. kommunelova §11-5 tredje 
ledd bokstav a (omsyn til personvern).
-------------------------------------------------
Saka vert drøfta for lukka dører
-------------------------------------------------
Møtet vert opna igjen

PL - vedtak:
Det vert ikkje gjort noko vedtak i saka

Saksopplysningar:


